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Tárgy:  Az Aranykapu Óvoda vezetőjének igazoló jelentése 
 
 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Hajdúhadház Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 179/2012. (IX.20.) HÖ. sz. 
határozatában úgy döntött, hogy igazoló jelentést kér az Aranykapu Óvoda vezetőjétől arra 
vonatkozóan, hogy a beiratkozás időszakában miért nem fordult a Képviselő-testülethez, hogy az a 
maximális csoportlétszám 20 százalékkal történő túllépését és az új óvodai csoport elindítását a 
2012/2013. nevelési év megkezdése előtt engedélyezhesse.  
 
Az Aranykapu Óvoda vezetője, Kulcsárné Kun Katalin benyújtotta igazoló jelentését, melyben az 
alábbi indokolást adta. 
 
“A 2012/13. tanévre 2012. áprilisban meghirdetett beiratkozáskor többen beiratkoztak, mint a 
felvehető engedélyezett létszám volt. Az elmúlt tanév során derült ki, hogy több gyerekünk Sajátos 
Nevelési Igényű gyerek lett (SNI), akiket a létszámalakításnál 3 vagy 2 főnek kell számítani. Így a 7 
gyerekből 2 fő 3-nak számít, 5 fő 2-nek számít, tehát ez összesen 16 főt jelent.  
Sztányi Andrásné Oktatási Referessel és Baloghné Kiss Judit Gazdasági Irodavezetővel a 
beiratkozások után, többször is egyeztetve alakult ki, hogy a beiratkozott 3 éves gyerekeket ne 
kelljen elutasítani és október 01-jére kérjem meg a létszámbővítést.” 
 
“A másik döntő érv a hatodik csoport beindítására az volt, hogy végre az Integrációs Pályázatot – 
2011 szeptemberétől a szegregációs per lejárta után – megpályázhattuk. Ettől a pályázattól 2007-
ben intézményünk azért esett el, mert a körzetünkbe tartozó 3 éves gyerekek 70 %-a nem volt bent 
az óvodában. Ennek a feltételnek így most már megfelelünk (ebben a tanévben is).” 
 
„A felvett gyerekek szülei dolgoznak, vagy a gyerekek halmozottan hátrányos helyzetűek, akiket 
fel kell venni az óvodába. A hatodik csoport indításakor szakmai szempontokat és a város érdekeit 
szem előtt tartva döntöttem, igyekeztem mind az előírt törvényi és a pályázat által megszabott 
feltételeknek megfelelni.” 
 
Az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 2012. november 14-én megtartott ülésén a 
Bizottság arra a megállapításra jutott, hogy célszerűbb lenne, ha a maximális csoportlétszám 
túllépésének engedélyezésével és az óvodai csoportok számával kapcsolatos kérelmeket az óvodák 
egymással összhangban, minden év augusztus elejéig adnák be. 
 
Az igazoló jelentés az előterjesztés mellékletét képezi. 
 
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az alábbi határozati javaslatot elfogadni 
szíveskedjen! 
 



Határozati javaslat: 

…/2012.(XI. 15.)HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Város Önkormányzata képviselő testülete megtárgyalta az Aranykapu Óvoda 
vezetője által benyújtott igazoló jelentést és úgy döntött, hogy az abban foglalt indokok alapján az 
igazoló jelentést elfogadja, azzal a kiegészítéssel, hogy a maximális csoportlétszám túllépésének 
engedélyezésével és az óvodai csoportok számával kapcsolatos kérelmeket az Aranykapu Óvoda a 
többi óvodával összhangban, minden év augusztus elejéig adja be. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntéséről értesítse az Aranykapu Óvoda 
vezetőjét. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős:    Csáfordi Dénes polgármester 
 
 
Hajdúhadház, 2012. november 14. 
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